
Mart van Staveren 
 

Vele jaren heb ik met plezier mij ingezet voor de 
Dorpsraad. Het is mooi om te zien dat de activiteiten van de 

Dorpsraad ook een snaar raken bij de bewoners: 
enthousiaste reacties bij de kerstbomen in het dorp, de 

kinderen die genieten van de nieuwe aanwinsten bij de 
kinderboerderij en de kleine successen die we boekten bij 
de gemeente. Ook al was voor het laatste soms een lange 

adem nodig. 

Ook goed om ons als Dorpsraad zichtbaar te zijn bij de 
klankbordgroepen en sessies met bewoners – dit zorgt voor 

draagvlak bij vele dorpsgenoten.  Het is nu tijd om het stokje over te dragen maar 

vanaf de zijlijn blijf ik nog wel betrokken om mee te helpen indien nodig, en zal ik 
sowieso zorgdragen voor de kerstbomen in 2024! 

Eric van Haeringen 
Deelnemen aan de commissie Dierenvreugd heb ik als mooi en 
verrijkend ervaren. Je bent met collega's en veel vrijwilligers 

bezig om activiteiten te organiseren, helpen onderhoud te 
plegen en waar mogelijk iets extra's te doen in het vernieuwen 

of verbeteren van de faciliteiten van de kinderboerderij.  

Wat het extra mooi maakt is dat je dit mag doen met en voor 

cliënten van ons Tweede Thuis die op de kinderboerderij hun 
dagbesteding hebben. Als je ziet wat dit voor hen betekent, 

dan geeft dat extra energie om je in te zetten voor de 
kinderboerderij zodat het een voor iedereen een plek is waar je 
graag naar toe gaat.  Ik heb dit graag gedaan, zal zeker de 

kinderboerderij blijven bezoeken en nodig iedereen uit om dat 
ook te doen..   

Peter Bootsman 
Na ruim tien jaar Dorpsraad werd het voor mij tijd om me op 
andere zaken toe te leggen zoals energiecoach bij de 

Energiebank en als vrijwilliger in de T2 hangar bij het 
Aviodrome.  Tijdens de Dorpsraadperiode heb ik ons zien 

groeien naar een steeds belangrijker gesprekspartner met o.a. 
de gemeente.   

Na het inspreken bij de gemeenteraad over Park 21 over de 
mogelijke komst van licht verontreinigde grond, zoals de 
gemeente het toen noemde, lieten we zien dat we opkomen 

voor een schone en veilige leefomgeving.   Een uitdaging voor 
de nabije toekomst zie ik voor het klimaatbestendig maken van 

onze woonomgeving.   In afgelopen periode heb ik veel mogen leren hoe de 
gemeente en de politiek werkt en ook prettige samenwerkingen mogen mee maken. 

Ik wens de dorpsraad een goede voortzetting en op naar 75 jaar!   


